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W wnioskiem o przywrócenie autobusu linii nr 107 w imieniu mieszkańców interpeluje radny Grzegorz

Stawowy, natomiast radny Artur Buszek dopytuje o zagospodarowanie Fortu nr 50 „Prokocim”.

Mieszkańcy ul. Malborskiej, Czarnogórskiej, Macedońskiej i Estońskiej wnioskują o przywrócenie

na starą trasę autobusu linii 107, który kursował m.in. ul. Malborską.

Do listopada 2019 roku mieszkańcy tamtych okolic mogli korzystać z tej linii i dojeżdżać

bezpośrednio do przystanku tramwajowego Kabel, czy też Podgórze SKA, by przesiąść się w

dogodny dla nich tramwaj. Obecnie poruszanie się po mieście dla mieszkańców tamtych okolic

stało się znacznie trudniejsze. Radny Grzegorz Stawowy wnioskuje do Prezydenta o

przywrócenie linii 107 lub poszukanie innego rozwiązania, które umożliwi lepsze

skomunikowanie tego obszaru z głównymi ciągami komunikacji zbiorowej.

Radny Artur Buszek prosi o informację, na jakim etapie jest przekazanie Fortu nr 50 „Prokocim”

Collegium Medicum Uniwersytetu Jagiellońskiego. Pytanie jest kontynuacją interpelacji w

sprawie zagospodarowania tego fortu, którą radny złożył do Prezydenta w grudniu 2018 r.
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